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PRIMORSKO-GORANSKA ZUPAN IJA
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Op6insko vije6e

KLASA: 021-05117-01/2
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Baika, 14. oZujka 2017. godine

draNovrua opcINsKoG \.IJECA
OPdINEBASKA - SvIMA

PREDSJEDITICIMA !'IJECA MJESNIII ODBORA -
SVI MA

PREDMET: Poziv za 35. sjednicu Op6inskog vije6a Op6ine Ba5ka

Temeljem dlanka 34. stavak 3. Zakona o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupravi ('Narodne
novine" broj 33101,60/01, 129/05, 109107, 125/08, 36109, 150111, lMl12, 19/13 - prodiSieni tekst i
137/15), te dlanka 20. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Op6ine Ba5ka ("SluZbene novine"
Primorsko-goranske Zupanije broj 12113 i 3li 15) SAZMM 35. SJEDNICU OPCINSKOG
VIJECA OPCINE BASKA, koja ie se odriati 23. oLfika 2017. godine (ietvrtak), s poietkom u
16:00 sati, u Galeriji ,,Zvonimir' u Ba5ki, Zvonimirova 114.

Za sjednicu predlaZem sljede6i
DNf,VNI Rf,D

1. Potvrtlivanje/usvajanje Zapisnika s 34. sjednice Op6inskog vijeia Op6ine Baika, odrZane 28.
veljade 2017. godine;
Odluka o usvajanju Strategije razvoja turizma otoka Ikka do 2020. godine - prijedlog;
Odluka o prihva6anju projekta "Projekt prikupljanja" odvodnje i prodi56avanja otpadnih voda
na podrudju otoka Krka" i pisma namjere o suradnji JLS otoka Krka na provedbi projekta -

5.

prijedlog;
Odluka o davanju suglasnosti i jamstva za zaduLivanje Ponikve voda d.o.o.
financiranje projekta "Projekt prikupljanja, odvodnje iprodiS6avanja otpadnih
podrudju otoka Krka" - prijedlog:
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izvr5avanj u Proraduna Opdine Baika za 2017.
prijedlog:

4.

2.

3.

6.

l.

Krk, za
voda na

godinu -

Prijedlog Studije upravljanja Velom plaiom;
Razno.

Polonijo, prof., v.r.

PRI\TITAK:

ad. 1., ad. 3., ad. 4. i ad. 5. - uz poziv
ad.2. i ad.6. - materijali se mogu preuzeti na web stranicama Op6ine Ba5ka (wwrv.baska.hr)

NAPOMf,NA: Na podetku sjednice 6e predstavnici izratlivada (Institut za turizam) odrZati
zajednidku prezentaciju Strategije razvoja turizma otoka Krka do 2020. godine za

dlanove Skupitine Turistidke zajednice i Opiinskog vijeia Opdine Ba5ka
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DOSTAYITI:
r dlanovima Op6inskog vijeia"
. Op6inskom nadelniku - ovdje,
. zamjeniku Op6inskog nadelnika - ovdje,
o predsjednicima vijeia mjesnih odbora,
o prodelniku Jedinstvenog upravnog odjela - ovdje,
o voditelju Ureda nadelnika - ovdje,
o voditeljici Odsjeka za proradun, financije i radunovodswo - ovdje,
. odsjek za komunalni sustav, prostomo uretlenje, graditeljstvo i zaititu okolisa - ovdje,o Radio O.K.,
o Novi list, dopisni5tvo Krk (g. Mladen Trinajsti6),
o Radio Rijeka (gcla Jelena Butkovi6),
. web stranica - w\ir'w.baska.hr,
o oglasna ploda - ovdje,
o pismohrana - ovdje.



REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMORSKO.GORANSKA ZUPANIJA

OPCINA BASKA
Opdinsko vije6e

KLASA: 021-05/17-01/ I
URBROJ: 2142-03-01/l -l'7 -2

Ba5ka, 28. veljade 2017. godine
ZAPISNIK

s 34. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Baska,
odrzane 28. veljate 2017. godine s potetkom u 18:00 sati, u zgradi

Nazotni vije6nici:

Ostali nazoini:
Odsutni: nitko

Opdine Ba5ka u Ba5ki, Palad, 88

Emil Potonijo, Ivan Vasilii (djelomidno), Aleksandar dubrani(, Ivan Cubranii,
Arist Dekanii, Mira Dordii, Mladen Frgadii, Rafaela Frgadii, Nata5a Pli5i6,

Nenad Polonijo, Majda Sale

Toni Juranit, Op6inski naeelnik, Hajrudin Mulaosmanovii, zamjenik Opiinskog
nadelnika, Mladen Hero, prodelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Darko Krpan,

voditelj Ureda Opdinskog nadelnika, Ana Sersii, dlanica Vijeia Mjesnog odbora

Baika, Karla JureSii, direktorica TD Ba5ka d.o.o.

Aktualni sat:

. Vrjeinicu Rafaelu Frgadii zanima zasto se dozvoljava Sleperima. bagerima i velikim stroJevima promet

Ulicom Palada, koja je ve6 osteeena. Osim ito se dovozi materijal na gradiliSte na Paladi, veliki kamioni

prometuju i Zvonimirovom uticom. Opiinski nadelnik je izvijestio da.je dao dozvolu za promet po

poplodenom dijelu Zvonimirove ulice. jer se drugadije nije moglo pristupiti gadilistu, ali uz uvjet

postavljanja tavalona ispod kotaaa. Takoder je dozvolio da Paladom prode bager tezine 5 tona i ileper,

ali je nakon prijave odmah obustavio promet. Vijeinica Rafaela Frgaaii je istaknula da je i nakon njene

prijave nastavljen promet, sto je potvrdio i vijeinik Mladen Frgaiii, koji je pitao da li je gradiliste

osigurano i da li se moZe naplatiti eventualna Steta. Opiinski nadelnik je istaknuo da se odobrenje za

prometovanje izdaje uz obvezu da korisnik odobrenja nadoknadi evetualnu Stetu, a planira se i dodatno

osiguranje koje bi pokilo nezgode i Stete nastale prilikom odrZavanja manifestacija na Paladi.

Predsjednik vijeia se pridruZio prigovorima na promet teSkih vozila i zamolio da se od sutradan ujutro

isti zabrani, te je Opiinski naeelnik preuzeo tu obvezu.

r Vijeinica Natasa Plisii je istaknula primjedbu na asfaltiranje Sumske ceste Zanac - Krieavno, te istaknula

da se takve ceste ne asfaltiraju, a takoder je prigovorila Sto nije proveden postupak ocjene prihvatljivosti

zahyata za prirodu. Sumska cesta vodi izmedu mrgara i suhozidova, plato prema kojem vodi cesta je

bogat osebujnim biljnim vrstama a nije pod nikakvom zastitom, te postavlja pitanje zasto se to podruaje

nije zaStitilo. Opiinski nadelnik je istaknuo da je to podrutje, kao i cijeli otok Krk, pod zastitom Nature

2000.
. Vijeinicu Majdu Sale zanima 5to se poduzima za pripremu turistidke sezone, te istaknula daje primijetila

da ie na ploei s informacijama na Veloj plaZi istaknuto ime i telefon bivSe voditeljice komunalnog

odsjeka kao osobe za kontakt. Opcinski nadelnik je izvijestio da Opiina nije organirala sastanke za

pripremu kao ran1.;ih sezona, ali se poduzima sYe Sto je u mo6i Opiine, a Turistidka zajednica Opiine

Baska ie uskoro organizirati sastanak zs pripremu sezone. Broj telefona sadasnje voditeljice komunalnog

odsjeka je isti, a zadrZanje imena bivie vtditelj ice je propust koji ie se ispraviti. Vijeinica Majda Sale je

takoder istaknula da je ploaa o zasticenom podrudju Prviia, koja je postavljena na bivsem trajektnom

pristaniStu, neditka i osteiena, te bi trebato javiti Jalaroj ustanovi ,,Priroda" da je obnovi i premjesti na

neko drugo mjesto, jer od kada trajekt ne prometuje to mjesto nije primjereno. Dodaje da bi istu takru

plodu trebalo postaviti negdje i na samom otoku Prvi6u, jer posjetitelji tamo dolaze a da i ne znaju da je

podrudje zastiieno.
o Vijeinicu Majdu sale nadalje zanima kada je planirano pustanje u promet novih mostova preko vele

Rike, jer su radovi gotovo dovrseni a zadnje vrijeme se nista ne radi. Opiinski nadelnik je izvijestio da je

,u.gouuruo s voditeljicom ispostave Hrvatskih cesta u Rijeci, koja ga je obavijestila da je potrebno joS

dovisiti manle radove i provesti tehnieki pregled prije otvaranja, ali Hrvatske ceste jos ne znaju kada ce


